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Minnesanteckningar från Normlösarådet 2005-10-11 
 
Närvarande: Benny Rosén, ordf. Maria Carling 
 Magnus Jonzon, rektor Helena Blackert 
 Yvonne Hagström, personal Lise-Lott Martinsson 
 Marina Andersson, personal Maria Larsson 
 Sofie Landelius Carina Adolfsson 
 Karin Dahl Erik Svantesson 
  
§ 12 Val av sekreterare 
Maria Carling valdes till sekreterare. 
 
§ 13 Val av justerare 
Yvonne Hagström valdes till justerare. 
 
§ 14 Förra minnesanteckningarna 
Minnesanteckningar från förra mötet liksom beskrivning av Normlösarådets organisation finns nu 
utlagt på skolans hemsida (hittas under www.bypasset.se). 
 
För att minska på pappersflödet föreslås att de som vill läser Normlösarådets minnesanteckningar 
på nätet istället för i pappersform. (Bifogat dessa minnesanteckningar finns en lapp att lämna till 

personalen – om man hellre vill läsa minnesanteckningarna på nätet, annars delas de ut till 

barnen som tidigare.) 

 

§ 15 Föräldrapunkt 
Frågan om kö till förskolan diskuterades. Magnus och Marina talade om att ytterligare tre barn 
kommer att tas in, vilket innebär att den kö som finns idag försvinner.  
 
I Normlösa med omnejd är det många barn i förskoleåldern och begränsad tillgång på lokaler, 
vilket innebär att det blir kö ibland – egentligen ”positiva bekymmer”.  Att det är viktigt att man 
ser på detta långsiktigt och funderar på hur man kan lösa det i ett längre perspektiv (i synnerhet 
som man diskuterar nybyggnation i Normlösa), var en synpunkt som kom upp.  
 
Rektor meddelade att förskoleförvaltning och skolförvaltning i kommunen kommer att slås ihop 
under nästa år. Normlösa bör ha ett ”försprång” där, eftersom både förskola och skola redan finns 
gemensamt under skolförvaltningen. 
 
Förskolan har föräldramöte 13 oktober. Bl a kommer då att informeras om nya tider för 15 tim-
barnen. Från nyår kommer dessa barn att få antingen fm- eller em-tid (dvs 3 tim á 5 dagar). 
Höstens försök med 5 tim á 3 dagar för de som önskat kommer därmed avslutas. Brev har gått ut 
till de föräldrar som berörs. 
 
§ 16 Elevråd 
Vid de senaste elevråden har bl a följande diskuterats: 

- örat i matsalen har tagits bort, det fick inte avsedd effetk 
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- clownhuset behöver möbler 
- utomhus finns gammalt ”skräp” (betongfundament, gammalt staket m m) som man kan 

göra sig illa på och som måste bort- fastighetsansvarige har kontaktats 
- i fredags gicks en skyddsrond på skolan, 3 elever var med 
 
Inför vintern behövs mer grus och små sarger på fotbollsplanen för att underlätta is-spolning 
– detta är på gång och bygdelaget är involverat 
 

§ 17 FÖSA (Föräldrar i Samverkan) 
Nästa möte är 20/10. Carina åker, eventuellt någon mer. 
 
§ 18 Personalens punkt 
Förskolan: 
Kommunen gör en satsning på drama och skapande inom förskolan. Till Normlösa kommer 
Mona Gustavsson från Vallens förskola ut och jobbar med drama med 4- och 5-åringarna. 
 
Angående skapande påpekades att det finns flera konstnärer i bygden som skolan/förskolan skulle 
kunna kontakta för ev. samarbete. 
 
Vid senaste studiedagen lärde sig personalen Hjärt- & Lungräddning. Man arbetade också vidare 
med sitt Reggio Emilia – projekt. 
 
Skolan: 
Det är en skön, lugn stämning på skolan. Alla leker på rasterna, även de äldre barnen. Svordomar 
och fula ord har minskat. 
 
FN-dagen 24 oktober kommer man ha en gemenskapsdag och arbeta tillsammans. 
 
Rapport från barnen: 

- Fk bygger med lego, arbetar i sin mattebok och har fredagsmys ibland. 
- År 1 har en lärarstudent hos sig just nu. Man har en brevlåda som töms varje fredag.  
- I år 2-3 har varje barn börjat med en egen saga. Man har antagit en hopprepsutmaning 
och hoppade 12568 hopp förra veckan! 
- År 4-5 har gjort skuggteater på OH och byggt små broar. I geografin har alla fått varsitt 
land i Europa att forska kring. 

 
År 4-5 har också ett önskemål om en skateboard-ramp. Detta diskuterades och Normlösarådet 
skickar tillbaka frågan till eleverna om hur en så’n ska se ut. Benny tar senare kontakt med 
bygdelaget. 
 
§ 19 Skolledningens punkt 
Rektor visade en jämförelse av kostnader för Mjölby kommuns förskola och skola med samma 
kostnader hos andra kommuner.  
 
Övergången mellan förskola och skola har diskuterats på rektorskonferens. I Normlösarådet 
påpekades att det är viktigt att även diskutera ”diket” mellan år 5 och år 6. Hur förs information 
över och hur utformas grupperna med elever från olika områden? 
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En skrivelse har gått in till Vägverket angående trafiksituationen vid skolan. Vägverket har varit 
ute och tittat och någon typ av förändring ang. skyltning etc. är på gång. 
 
Skolfotona är på gång. 
 
Antimobbningsgruppen har haft möte. 
 
Uppdatering på hemsidan är på gång. 
 
Bland politikerna har diskuterats vilka kostnader som är rimliga att föräldrarna står för när det 
gäller skolaktiviteter (t ex teater, simhallsbesök). 
 
Rektor Magnus Jonzon slutar till jul. Under vårterminen kommer det att finnas en ersättare, t f 
rektor, därefter beror det på hur organisationen i den nya förvaltningen kommer att se ut. 
 
§ 20 Våga vara vuxen 
Flera av kvällens punkter har anknytning till ”våga vara vuxen”. 
 
§ 21 Bygdelaget 
Bygdelaget har diskuterat ev. profil på skolan. 
 
En lönebidragstjänst har diskuterats där t ex skolan, kyrkan, NIF delar på någon typ av 
vaktmästartjänst. 
 
En ny Vilse-kurs hålls i höst i Skeppsås (start 15/10). Ett förslag kom upp att alla elever borde få 
komma till Vilse-stigen i Skeppsås vid något tillfälle. 
 
§ 22 Övriga frågor 
Sv gymnastik- och idrottsförbundets projekt ”Handslaget” har diskuterats mellan NIF (Lise-Lott) 
och fritids. Man kan söka bidrag för olika typer av rörelseaktiviteter. Idéer mottages gärna. 
 
I ett samarbete mellan skolan och NIF kommer NIF att söka medel från Simförbundet för 
simundervisning. Förslagsvis sker simundervisning klassvis 1 ggr/månad. Normlösarådet tyckte 
det var en jättebra idé. 
 
NIFs gymnastik som använder skolans gympa-sal behöver fler redskap (t ex långmatta, ringar) 
Kanske kan NIF eller bygdelaget bidra med pengar? 
 
Ett förslag om att fotografera elevernas teckningar och lägga ut dessa på hemsidan kom upp. 
 
Kan skolskjutsarna samordnas bättre? Ibland verkar det bara var ett skolbarn per buss. 
 
 
 
 
Maria Carling    Yvonne Hagström 
Sekreterare     Justerare 



  

Normlösarådets minnesanteckningar  
 
lämnas normalt ut som papperskopia till ett barn per familj. Vill ni istället läsa 
minneanteckningarna på skolans hemsida, lämna då denna lapp till någon ur personalen.  
 
I skolans veckobrev, eller på förskolans anslagstavla, kommer information att lämnas om när det 
finns nya minnesanteckningar att läsa. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Vi läser minnesanteckningarna på hemsidan och vill därför inte ha någon 

papperskopia hemskickad med barnet/barnen. 
 
 
Datum: 
 
 
Namn: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


